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Geachte dames en heren, 

 

In het eerste kwartaal van dit jaar is besloten dat de klankbordgroep regelmatig op de hoogte 

wordt gebracht van de ontwikkelingen rondom het jongerenwerk en het jongerenhuis. Dit 

gebeurt door middel van een raadsinformatiememo. 

 

1. Jongerenwerk 

 

1.1 Eerste kwartaal 2021  

In het eerste kwartaal heeft LINK jongerenwerk voornamelijk geïnvesteerd in het uitbreiden van 

het zicht (matrixen) op de jongerengroepen. In de verschillende groepen zijn daardoor de 

dynamiek en de groepsrollen duidelijker. Het bouwen aan vertrouwen in deze groepen heeft ook 

complexere problematiek bij jongeren op individueel niveau voorkomen. Zij zijn doorverwezen 

naar het wijkteam. Hiermee wordt de sociale positie van deze jongeren versterkt en krijgen zij 

weer perspectief in hun ontwikkeling. Er komt een vertrouwensrelatie op gang tussen inwoners, 

jongeren en de gemeente. 

 

1.2 Tweede kwartaal 2021 

Na het starten van de matrixen van diverse jongerengroepen is er in het 2de kwartaal ook ingezet 

op de hotsportkaarten. Middels deze kaarten worden de locaties in kaart gebracht en 

geprioriteerd waar de meeste overlast is. Daarmee is ook de stap gemaakt naar het uitbreiden 

van het signaleringsnetwerk. Doordat het signaleringsnetwerk tijdig heeft aangegeven waar er 

precies overlast werd ervaren is het mogelijk geweest om vroegtijdig aanwezig te zijn om de 

situatie in kaart te brengen. Het leidde binnen afzienbare tijd tot vermindering van de overlast.  

 

Over het algemeen kan gezegd worden dat de aanwezigheid van Link nieuwe aanwas van 

overlast gevende groepen voorkomt. Deze eventuele nieuwe aanwas komt nu regelmatig bij 

elkaar in het jongerenhuis.  Inmiddels is de relatie opbouw met deze jongeren op niveau van 

acceptatie. Zodat er verder gewerkt kan worden aan gedragsverandering op individueel 

niveau, zoals aanpak blow- en/of drankgebruik. Het zichtbare effect van deze aanpak is dat 
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deze jeugdigen, ondanks hun aanwezigheid op straat, niet meer in aanraking komen met 

criminele activiteiten.  

 

1.3 Integrale aanpak: jeugdoverleg 

Link jongerenwerk en het wijkteam zijn geen individuele spelers in de aanpak van overlast 

gevende jongerengroepen. Meerdere afdelingen en externe partners hebben een rol in deze 

integrale aanpak. Om een volledig beeld te geven, nemen we daarom graag kort mee in een 

beschrijving van de integrale aanpak.  

 

Onder regie van OOV bestaat er een samenwerkingsverband tussen politie, gemeentelijke 

handhaving (Boa’s), de gebiedscoördinatoren, de jeugdconsulenten (wijkteam), 

jongerenwerkers van Link en team OOV. Dit overleg is genaamd ‘jeugdoverleg’ en komt 

wekelijks bijeen. In dit overleg worden meldingen doorgenomen, integrale aanpakken 

opgesteld, prioritering bepaald en brengen we zorg en veiligheid bij elkaar om zodoende op 

effectieve en efficiënte wijze de problematische jeugdgroepen aan te pakken. Bovendien 

draagt OOV zorg voor verbetering van de subjectieve veiligheid door de meldingsbereidheid te 

verbeteren en in te spelen op gevoelens vanuit de wijken. Incidenten met betrekking tot 

(problematische) jeugdgroepen zullen blijvend zijn maar OOV ziet als een waakhond toe op de 

juiste aanpak, doorverwijzing of zelfs strafrechtelijke aanpak. 

 

 

1.4 Harde kern en de schil hieromheen  

Na het eerste jaar valt te concluderen dat het ook voor het jongerenwerk erg lastig blijft om het 

gedrag van een aantal leden van de problematische jeugdgroep in bedwang te houden. Deze 

jongeren vertonen crimineel gedrag en het jongerenwerk als interventie ‘an sich’ is niet 

voldoende om het tij te keren. Voor de harde kern ligt een grote rol toebedeeld aan politie en 

justitie om hier actie op te ondernemen. Vanuit het jeugdoverleg worden daarom door de 

afdeling OOV in gezamenlijkheid met de politie problematische groepen aangedragen ter 

prioritering in de Driehoek. De Driehoek van een bepaald gebied is het overlegorgaan tussen de 

vertegenwoordigers van politie, Openbaar Ministerie en lokale overheid.  In dit overlegorgaan 

wordt de beslissing genomen om prioritering wel of niet toe te staan, zodat de 

vertegenwoordigers hun acties en inzet hierop kunnen afstemmen.  
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2. Jongerenhuis 

 

Vlak voor de zomervakantie is de verbouwing van het jongerenhuis voltooid. Er is besloten om 

tijdens de zomervakantie de tijd te nemen om het huis in te richten en het ‘in stilte’ alvast open te 

stellen voor Link en de jeugdgroepen. Concluderend uit deze ervaringen kunnen we (voorzichtig) 

stellen dat het binnenhalen van groepen jongeren op straat naar het jongerenhuis zowel op 

groepsniveau als individueel niveau een positief en preventief effect heeft. Het jongerenhuis bied 

een meer informele setting dat het praten en het vertrouwen winnen van deze groepen 

makkelijker maakt.  

 

Openingsavond voor raadsleden en steunfractieleden 

We organiseren in het najaar een moment voor raadsleden en steunfractieleden om langs te 

komen in het jongerenhuis en met Link en de JJG-consulenten in gesprek te gaan over de eerste 

resultaten en de aanvullende plannen over de invulling van het jongerenhuis. Hier wordt u de 

gelegenheid geboden om een beter beeld te krijgen bij de jeugdgroepen, de aanpak hierop en 

een rondleiding te krijgen door het huis.  

 

 

 

Namens het college van burgemeester en wethouders,  

De portefeuillehouder,  

 

 

Sigge van der Veek 


